



FEDERATION INTERNATIONALE DE L'ART PHOTOGRAPHIQUE

The International Federation of Photographic Art

INFO 227 / 2022

We would like to inform you that according to its Privacy Policy, FIAP may transfer personal data collected from the data subjects, such as names, surnames, and emails to the Photographic Society of Oman for the purpose of the organization and realization of the 7th FIAP Photo-Meeting in Muscat, Oman. For this reason, FIAP has signed with the Organizer of this photo-meeting Special Contractual Clauses (SCC), requested and approved by the EU legislation for the transfer of personal data to countries outside of the EEA, concerning the protection of individuals with regard to the processing and the free movement of such data. A copy of these SCCs can be obtained by sending a written request to the FIAP Secretary General (ioannis18531@gmail.com).

Nous tenons à vous informer que, conformément à sa politique de confidentialité, la FIAP peut transférer des données personnelles collectées auprès des personnes concernées, telles que les noms, prénoms et e-mails à la Société photographique d'Oman aux fins de l'organisation et de la réalisation du 7^{ème} FIAP Photo – Meeting à Mascate, Oman. Pour cette raison, la FIAP a signé avec l'Organisateur de ce photo-meeting des Clauses Contractuelles Particulières (CCP), demandées et approuvées par la législation de l'UE pour le transfert de données personnelles vers des pays hors de l'EEE, concernant la protection des personnes à l'égard du traitement et de la libre circulation de ces données. Une copie de ces CCP peut être obtenue en envoyant une demande écrite au Secrétaire Général de la FIAP (ioannis18531@gmail.com).